
ÒL'acord era pagar a f inal de cursÓ

El club espera generar liquiditat aquest curs, i el Llagostera hi t� un paper impor tant

ÒVull pagar tots els jugadorsÓ

Joan Pau P�rez , president del Palam�s Foto: MANEL

LLADî.

Joan Pau P�rez continua ferm en la voluntat d'eixugar el deute amb

els jugadors del curs passat, per� t� clar que hi intervindran

diverses variables.Amb les den�ncies a la taula, com actuar� el

Palam�s?El club vol que tot el que es va pactar amb els jugadors

l'octubre del 2013 amb mi com a president es compleixi i que sigui la

quantitat que rebin els futbolistes. Volem que tots cobrin el que

aleshores es va pactar.El problema �s que l'AFE recull les primeres

quantitats pactades, que s�n m�s altes.B�, ser� q�esti� de parlar

amb cada jugador i intentar arribar a acords.Ara mateix hi ha

liquiditat per fer front a les quantitats que els demanen?No, i de fet

amb el jugadors es va parlar al f inal del curs passat i es va acordar

que la quantitat que els faltava per cobrar es pagaria en acabar

aquesta temporada, que �s quan pensem nosaltres que podrem

comen�ar a generar super�vit. Fins que no acabi el curs no podem

oferir res. La vinguda del Llagostera a l'estadi municipal tamb� ens

ha d'ajudar a obtenir m�s caixa.Aix�, l'acord per la concessi� dels bars i les tanques de publicitat de l'estadi �s

clau?S�, en l'assemblea de socis ja es va comunicar als presents que volem negociar amb ells el pagament de

les quantitats que hem de rebre per compar tir l'estadi. Si aconseguim aquesta quantitat per endavant podem

assegurar que pagarem tot el que devem als jugadors.Ja s'ha comen�at a parlar amb el Llagostera per

aconseguir aquest acord?No, encara no hem comen�at a parlar amb ells, per� �s una possibilitat molt impor tant

i l'hem de tenir en compte.Es parla d'unes xifres que si el Llagostera baixa de categoria quedarien en un no res.

Si pass�s, qu�?Doncs si baixessin aquesta opci� tremolaria una mica, per� la nostra voluntat �s acabar el curs

amb super�vit i despr�s del que vam fer en la segona par t del curs passat crec que ho podem fer. La prioritat del

club �s pagar tot el que es deu, que es retirin les den�ncies i que puguem comen�ar tranquils el curs que ve.Els

jugadors deien que conf ien en la seva paraula, per� temen que vost� no sigui l'intermediari en un futur.Poden

estar tranquils. Em refermo que vaig arribar per millorar la situaci� del club i la meva voluntat �s pagar tots els

jugadors.El sorpr�n una reacci� tan contundent per par t dels jugadors por tant el deute a l'AFE?No. �s una eina

que tenen els jugadors per assegurar-se els cobraments i �s normal que ho facin. Tamb� �s cer t que hi ha altres

equips de la tercera divisi� a l'AFE i no es diu. Nosaltres som transparents i per aix� ho diem.Fitxar Eloi

Fontanella perqu� compleixi una sanci� de cinc par tits sense assegurar que acabar� jugant al Palam�s �s

curi�s...No, tenim Sergi Arimany pendent de diverses proves i potser haur� de passar pel quir�fan. Aix� pot voler

dir uns quatre mesos de baixa, i si aix� passa tindrem un roc a la faixa per refor�ar-nos en atac. Eloi Fontanella

s'ha ofer t i �s un acord com�. Si arriba la mala not�cia que l'hem d'operar doncs el f it xarem, si no, ja ho veurem.

No �s cap bestiesa fer aquesta acci�.
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